
Kornisja  Edukacji,

Zdrowia,  Sportu,  Kultuty

i Polityki  Społecznej

AO.BR.0012.4.8.2019

PROTOKÓŁ  Z  POSIEDZENIA

KOMISJIEDUKACJI,  ZDROWIA,  SPORTU,  KULTURYIPOLITYKISPOŁECZNEJ

z dnia  24  czerwca  2019r.

W  posiedzeniu  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej,  które
odbyło  się w dniu  24 czerwca  2019r.  w Nowym  Tomyślu,  udział  wzięli  członkowie  oraz
zaproszeni  goście,  zgodnie  z dołączoną  do protokołu  listą  obecności.

Nieobecny:  Dariusz  Chłopek.  Obecnych  10  radnych.

Lista obecnoścź Komisfi Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury ź Polźtykź Społecznej
stanowi  załączrńk  nr 1 do  protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

otworzył  posiedzenie,  przywitał  wszystkich  obecnych  i odczytał  proponowany  porządek  obrad
Komisji:

1.  Sprawozdanie  z działalności  Powiatowego  Zespołu  do Spraw  Orzekarńa  o Stopniu
Niepełnosprawności  za rok  2018.

2. Ocena  sytuacji  finansowej  SP ZOZ  po pierwszym  kwartale  2019  r.

3. OcenawykonaniabudżetuPowiatuza2018r.

4.  Realizacja  zadań  Miejskiej  i Powiatowej  Biblioteki  Publicznej.

5. Analiza  mateńałów  na sesję  i zaopiniowanie  projektów  uchwał  Rady  Powiatu.
6. Wnioski  i opinie  Komisji:

"Zasłużony  dla  Powiatua) zaopiniowarńe  wniosku  o nadanie  tytułu

Nowotomyskiego".

7. Sprawy  różne.

Przewodniczący  zapytał,  czy  do porządku  obrad  są  jakieś  uwagi?  Uwag  rńe było.

ad. I  Sprawozdanie  z działalności  Powiatowego  Zespołu  do Spraw  Orzekania  o Stopniu
Niepełnosprawności  za rok  2018.

Sprawozdarńe  z działalności  Powiatowego  Zespołu  do Spraw  Orzekania  o Stopniu
Niepełnosprawności  za  rok 2018  omówiła  Pani  Agnieszka  Szudra  - Przewodnicząca
Powiatowego  Zespołu  Orzekania  o Stopniu  Niepełnosprawności.

Komisja  podjęła  dyskusję  dotyczącą  kart  parkingowych,  terminów  oczekiwania  na
komisję  orzekającą  oraz  budżetu  PZON.



ad.2  0cenasytuaciifinamouieiSPZOZpopierwszymkwartale2019r.

Sytuację  finansową  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  im.

K.  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  przedstawiała  Parń  Beata  Wolanin  - Główna  Księgowa.

Przewodniczący  komisji  zapytał,  czy  są  pytania  lub  uwagi  do przedstawionej  sytuacji

finansowej?  Pytań  rńe  było.

Dyrektor  Marek  Ratajczak  omówił  obecną  sytuację  kadrową  w  szpitalu  oraz

poinformował  o spotkaniu  roboczym  ordynatorów  z lekarzami  rodzinnymi,  które  odbyło  się  19

czerwca  br. Na  spotkaniu  omówiono  zasady  przygotowywarńa  pacjentów  do zbiegów.

Radny  Kozecki  zapytał,  czy  jest  możliwość  zapoznania  się  z protokołem  ze spotkarńa?

Wicestarosta  odpowiedział,  że spotkanie  nie  było  sformalizowane.  Miało  ono  na celu

ustalenie  zasad  współpracy  pomiędzy  lekarzami  rodziru'iymi  a szpitalem.

Radny  Adam  Pilc  zapytał  o liczbę  urodzeń  w  szpitalu.  Dyrektor  Ratajczak

odpowiedział,  że liczba  urodzeń  jest  cały  czas  na tym  samym  poziomie.
'l

Wicestarosta  omówił  działania  Zarządu  Powiatu  dotyczące  rozmów  z ościennymi

powiatami  w  zakresie  współpracy  pomiędzy  szpitalami.

ad. 3. Ocena  wykonania  budf,etu  Powiatu  za 2018r.

Przewodniczący  Komisji  zapytał,  czy  są  uwagi  lub pytania  do oceny  wykonarńa

budżetu?  Nikt  się  nie  zgłosił.

ad, 4. Realizacia  r,adań Mieiskiei  i Powiatowei  Eiblioteki  Publicmei.
Przewodniczący  Komisji  poinformował,  że informacja  Dyrektora  z realizacji  zadań

Miejskiej  i Powiatowej  Biblioteki  Publicznej  w Nowym  Tomyślu  jest  dostępny  w tabletach  i

zapytał,  czy  do przedstawionej  informacji  są  pytania  bądź  uwagi?  Nikt  się  nie  zgłosił.

ad. 5 Analiza  materiałów  na sesięizaopiniowanie  proiektów  ucliwałRady  Powiatu:

Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego

w okresie  międzysesyjnym.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytania  lub  uwagi?

Radny  Paweł  Wilkoszarski  zapytał,  którego  podmiotu  dotyczyła  kontrola  Państwowego

Powiatowego  Inspektora  Sarńtarnego  w  Nowym  Tomyślu?

Wicestarosta  odpowiedział,  źe kontrola  dotyczyła  firmy  Tradent.

Radny  Adam  Pilc  zapytał  o powód  negatywnego  rozpatrzerńa  wrńosków  nauczycieli

dotyczących  przyznania  pomocy  zdrowotnej.

Wicestarosta  poinformował,  że wrńoski  zostały  rozpatrzone  negatywnie  ze względów

formalnych,  w  związku  z powyższym  zostanie  ogłoszony  II  nabór.

Radny  Ireneusz  Kozecki  zapytał  o pismo  PU,,Kopernik"  dotyczące  obniżerńa  czynszu.

Radny  zapytał,  czy  Zarząd  może  upoważnić  do obrńżerńa  czynszu,  czy  rńe  jest  to ingerencja  w

kompetencje  Dyrektora.

Wicestarosta  wyjaśnił,  ze Zarząd  zapoznał  się  z pismem  PU,,Kopernik"  ipozytywnie

odniósł  się  do  propozycji  Dyrektora  ZSOiP  dot.  obniżenia  czynszu,  wskazując  jednocześnie,  że

jest  to kompetencja  Dyrektora.
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Radny  Adam  Frąckowiak  zapytał,  na  jaki  okres  czynsz  został  obniżony?

Wicestarosta  poinformował,  że obrńżenie  czynszu  dotyczy  okresu  wakacyjnego.

Sprawozdanie  z realizacji  zadań  Organizatora  Rodzinnej  Pieczy  Zastępczej  za 2018  rok.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytania  lub  uwagi?  Pytań  iuwag  nie  było.

Sprawozdanie  z działań  podjętych  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego  przez  Państwowe

Gospodarstwo  Wodne  Wody  Polskie  Nadzór  Wodny  Nowy  Tomyśl  za rok  2018.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytania  lub  uwagi?  Pytań  iuwag  nie  było.

Przedstawietxie  Raportu  o stanie Powiatu  Nowotomyskiego  za 2018 rok.
Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytania  lub  uwagi?  Pytań  iuwag  nie  było.

'1

Projekt  uchwały  wsprawie  udzieleniaZarządowiPowiatuNowotomyskiego  wotum zaufania.
Przewodrńczącyzapytał,  czysąpytania?  Pytańnie  było.  Przewodrńczącypoddałprojekt

uchwały  pod  głosowanie.

,,za"  -  8 głosów

,, przeciw  "  -  O głosów

,, wstrzymujących  się"  -  2 głos

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  większością

głosów pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwa$  w sprawie udzielenia Zarządowi
Powiatu  Nowotomyskiego  wotum  zaufania.

Przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w sprawie  wyrażenia  opinii  o

sprawozdaniu  z wykonania  budżetu Powiatu  Nowotomyskiego  za rok  2018 wraz z informacją

o stanie  mietxia  Powiatu  Nowotomyskiego  za rok  2018.

Przewodrńczący  poinformował,  że opinia  została  przedstawiona  w  wersji  elektrorńcznej.

Przewodrńczący  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.

I Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  z wykonania  budżetu za 2018 rok.
Przewodniczącyzapytał,  czysąpytania?  Pytańrńe  było.  Przewodniczącypoddałprojekt

uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Połityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania

z wykonania  budżetu  za  2018  rok.

Projekt  uchwa0  w sprawie absolutorium  z wykonania budietu  za 2018 rok.
Przewodniczący  zapytał,  czy  sąpytania?  Pytań  rńe  było.  Przewodrńczącypoddałprojekt

uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  absolutorium  z wykonania  budżetu

za 2018  rok.
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Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na  rok  2019.
Skarbnik  Powiatu  omówiła  wrńoski,  jakie  zostały  ujęte  w  projekcie  uchwały  w  sprawie

zmiany  budżetu.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytaia?  Pytań  nie  było.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  na  rok  2019.

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Meloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na  lata  2019  -  2029.

Przewodniczącyzapytał,  czysąpytania?  Pytańniebyło.  Przewodrńczącypoddałprojekt

uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej

Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na  lata  2019  -  2029.

Projekt  uchwały  w sprawie  powierzenia  Gminie  Zbąszyń  wykonania  zadatyia  własnego

Powiatu  Nowotomyskiego  pn.:  "Przebudowa  chodników  w  części  ulicy  Powstańców

TVielkopolskic1i  w Zbąszyniu".

Przewodrńczącyzapytał,  czysąpytarńa?  Pytańrńebyło.  Przewodniczącypoddałprojekt

uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  powierzenia  Gminie  Zbąszyń

wykonania  zadania  własnego  Powiatu  Nowotomyskiego  pn.:  "Przebudowa  chodników  w

części  ulicy  Powstańców  Wielkopo}skich  w Zbąszyniu".

Projekt  uchwa% w sprawie udzielenia  pomocy  finansowej  (dotacji  celowej) Gminie  Zbąszyń.
Przewodniczącyzapytał,  czysąpytania?  Pytańnie  było.  Przewodrńczącypoddałprojekt

uchwały  pod  głosowarńe.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnichva  Edukacji,  Zdrowia,

Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  (dotacji  celowej)  Gminie  Zbąszyń.

I

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy fmansowej  (dotacji celowej) Gminie
Miedzichowo.

Przewodniczącyzapytał,  czysąpytarńa?  Pytańrńebyło.  Przewodrńczącypoddałprojekt

uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  udzie4enia  pomocy  finansowej

(dotacji  celowej)  Gminie  Miedzichowo.

Projekt  uchwały  w sprawie  przyznania  dotacji  w roku  2019 na  prace  konserwatorskie,

restauratorskie lub roboffl budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków

połof,otxycli na obszarze Powiatu Nowotomyskiego (dot. Parafii  Rzymskokatolickiej  pw.
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Najświętszego  Serca  Pana  Jezusa,  Plac  Chopina  10A,  64-300Nowy  Tomyśl).
Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytania  do  projektu  uchwały?  Pytań  nie było

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  przyznania  dotacji  w roku  2019  na
prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do
rejestru  zabytków  położonych  na  obszarze  Powiatu  Nowotomyskiego.

Projekt  uchwały  w sprawie  przyznania  dotacji  w roku  2019 na  prace  konserwatorskie,
restauratorskie  lub roboty  budowlane  przy  zabytku wpisanym  do rejestru zabytków
położonych na obszarze Powiatu Nowotomyskiego (dot. Parafii  Rzymskokatolickiej pw. .św.
Marcina  w Eukowcu,  ul.  Kościelna  27,  64-300  Nowy  Tomyśl).

Przewodniczącyzapytał,  czysąpytania?  Pytańniebyło.  Przewodniczącypoddałprojekt

uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  przyznania  dotacji  w roku  2019  na
prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do
rejestru  zabytków  położonych  na  obszarze  Powiatu  Nowotomyskiego.

Projekt  uchwały  w sprawie  przyznania  dotacji  w roku  2019 na  prace  konserwatorskie,
restauratorskie lub roboffl budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków
położonych na obszarze Powiatu Nowotomyskiego (dot. Parafii  Rzymskokatolickiei  pw.
Najświętszej  Maryi  Panny  Wniebowziętej,  S'H7. Jana  Chrzciciela  i S'H). Jana  Ewatxgelisty,  ul.
Świętojańska  1,  64-310  Lwówek).

Przewodrńczącyzapytał,  czysąpytania?  Pytańnie  było.  Przewodniczącypoddałprojekt

uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społeeznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  przyznania  dotacji  w  roku  2019 na
prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do
rejestru  zabytków  położonych  na  obszarze  Powiatu.

Projekt  uchwały  w sprawie  ustaletxia  sieci  publicznych  szkół  ponadpodstawowych  i
specjalnych,  mających  siedzibę  na  obszarze  Powiatu  Nowotomyskiego,  od dnia  1 września
2019  roku.

Przewodniczącyzapytał,  czysąpytania?  Pytańnie  było.  Przewodniczącypoddałprojekt

uchwały  pod  głosowanie.

,,za"  -  8 głosów

,, przeciw  "  -  O głosów

,, wstrzymujących  sźę"  -  2 głos

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  większością

głosów  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  sieci  publicznych

szkół  ponadpodstawowych  i specjalnych,  mających  siedzibę  na  obszarze  Powiatu

Nowotomyskiego,  od  dnia  I września  2019  roku.
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Projekt uchwa0  zmieniającej  uchwałę  nr V1/43/20I9 Rady Powiatu Nowotomyskiego z dnia
271utego  2019 r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  ispołecznej

osób  niepełtxosprawnych  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które

zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób

Niepełnosprawnych  %) 2019  roku.

Przewodniczącyzapytał,  czysąpytania?  Pytańniebyło.  Przewodniczącypoddałprojekt

uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  nr  VI/43/2019  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia  27 lutego  2019  r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu

rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób  niepelnosprawnych  zamieszkujących  na  terenie

Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które  zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu

Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2019  roku.

ad. 7. Wnioski  i opinie  Komisii:

a) zaopiniowanie  wniosku  o nadanie  tytułu  "Zasłuiony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego".

Przewodniczący  poinformował,  że został  złożony  wniosek  o nadanie  tytułu,,Zasłużony

dla  Powiatu  Nowotomyskiego"  dla  Pani  Doroty  Michalczak  ze Zbąszynia  i zapytał,  czy  są

pytania  lub  uwagi  do wniosku?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  wniosek  pod  głosowanie.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  wniosek  o nadanie  tytulu  ,,Zasłużony  dla  Powiatu

Nowotomyskiego"  dla  pani  Doroty  Michalczak.

ad. 8 Sprawy  różne:

Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  zabrać  głos?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  zakończył  posiedzenie  Komisji.

Przewodniczący

Komisji  Edukacfi,  Zdrowia,  Sportu,
KultuiyiPolityki  Społecznej

Jacek  'ep  k

Prolokolanr

Agnres=ka  Ea)or
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Załącznik  nr  l

Lista  obecriości  na  posiedzeniu

Komisii  Edukacii,  Zdrowia,  Sportu, Kultury  i Polityki  Społecznei

w dniu  24 czerwca  2019r.

1

1. Jacek  Pieprzyk

2. Dariusz  Chłopek

3. Marcin  Brambor

4. Konrad  Drąg

5. Adam  Frąckowiak

6. Dorota  Kaczmarek

7. Ireneusz  Kozecki

8. Zbigniew  Markowski

9. Adam  Pilc

IO. Tomasz  Szczechowicz

11. Pawel  Wikoszarski

Przewodniczący

Wiceprzewodniczący

Członek

Członek

Członek

Członek

Członek

Członek

Członek

Członek

Człomk

Goście:



6)

7)

8)

9)

10)

11)

12)

13)

14)

15)

16)

17)

18)

19)

21)

22)

23)

24)

25)

26)

'l

27)


